
Lijst van vragen 

De vaste commissie voor Defensie heeft een aantal vragen voorgelegd aan de minister van 
Defensie over het Jaarverslag Defensiematerieelbegrotingsfonds 2021 (Kamerstuk 36 100 K, 
nr. 1).

De voorzitter van de commissie, 
De Roon

Adjunct-griffier van de commissie,
Mittendorff

Nr Vraag

1 Kunt u een (schematisch) overzicht geven worden van de Europese 
samenwerkingsverbanden die er momenteel zijn voor de aankoop van 
defensiematerieel?

2 Hoeveel procent van het materieel van Defensie wordt ingekocht door 
Nederland zelf en hoeveel procent in samenwerking met Europese 
partners?

3 Hoe gaat u ervoor zorgen dat de door de Algemene Rekenkamer 
geconstateerde onrechtmatigheden bij inkoop-dossiers niet jaarlijks 
terugkeren in de rapportage van de Algemene Rekenkamer, daar er een 
verschil van inzicht lijkt te bestaan tussen de Rekenkamer en Defensie?

4 Wat verklaart het feit dat er in 2021 voor beleidsartikel 1 Defensiebreed 
materieel geen kosten waren in de onderzoeksfase van verwerving, 
terwijl er wel aanzienlijke verwervingsprojecten lopen?

5 Wat behelsen ‘fysieke locatie inspecties van de Amerikaanse marine’ bij 
de Koninklijke Marine in Den Helder en welke relatie hebben genoemde 
(en andere) projecten met de Amerikaanse marine?

6 Komt de herhuisvesting van de AIVD en de MIVD (11,5 miljoen euro) ook 
ten laste van de begroting van de minister van Justitie en Veiligheid?


